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Andris – Pašlaik Zvejniekciemā notiek O

Pašlaik Zvejniekciemā notiek Ostas ielas rekonstrukcija. Kādreiz Ostas iela bija bruģēta ar
akmeņiem, tad pa virsu uzklāja asfaltu. Vai tagad, noņemot veco asfaltu, iepriekšējā
bruģējuma akmeņi tiek saglabāti (ja jā, tad kas to veic un kur), vai tie tiek vienkārši
“izmesti” ( ja jā, tad kur) vai arī iztirgoti ja jā, tad kas to veic , par cik un kur)


